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Jordan Yerbury

Jordan Yerbury (1984) is Austrian Canadian, and he completed his studies in North-America and Europe. After a college degree 
in Pure and Applied Science at Dawson College in Montreal (2005), Jordan studied architecture at Carleton University in Ottawa, 
and finished his B.A.S. degree on an exchange at Nottingham University in England (2011) with High Distinction. Jordan began his 
Masters of Science in the Netherlands in 2013, and after graduating in the stream of Architectural Engineering at Delft University of 
Technology (2015), he began working in Toronto, Canada. 

Jordan met Kai during his studies at TU Delft, they founded JOA in 2014 in Rotterdam. Since 2015, Jordan has worked on dozens of 
residential, governmental, and commercial projects.  As a designer in Toronto, he has been on teams at CMV Group (2016), CORE 
Architects (2017), Hariri Pontarini Architects (2018), and Just Open Architecture since 2014.

In 2019, Jordan worked as a full-time designer and developer for SIEMENS Canada, Building Technologies. As a front-end program-
mer of Building Automation Systems (BAS), Jordan has designed, developed, and implemented BACnet applications which employ 
Real-time Operating Systems (RTOS to control and monitor large-scale building environments.

Some of the projects that Jordan has worked on since 2015 include: Bow Skyscraper, 1001 Queensway, Square One Shopping 
Mall, Sainte-Justine Hospital,  Concordia University, McGill University, STM Metro Stations in Montreal, Pharma-Science Laboratory, 
Agriculture Canada, Institut national de la recherche scientifique, Saint Francis-Xavier University, Arviat Elementary School, Saint 
Francis-Xavier University, University of Guelph Research Station, and many more. 

乔丹·耶伯里

乔丹·耶伯里（1984）是奥地利-加拿大籍；在北美以及欧洲完成所有的建筑学习过程。2005年在蒙特利尔道森学院获得了应用科学的
大学学位后, 他开始在渥太华的卡尔顿大学学习建筑，并且完成了本科学位。在2011年英国诺丁汉大学进行交换。在2013年他开始了
在荷兰攻读硕士学位, 在2015年毕业于代尔夫特理工大学建筑工程专业后，他开始在加拿大多伦多从事建筑实践工作。

乔丹·耶伯里在荷兰代尔福特理工学习时遇到合伙人王开，在2014年他们在鹿特丹一起成立了JOA开间建筑事务所。从2015起，乔丹
开始研究大量的住宅，政府建筑，以及商业建筑。做为一位在多伦多的设计师，和他曾经分别在CMV Group（2016）， CORE Ar-
chitects (2017), Hariri Pontarini Architects (2018)工作, 并在2014年成为 JOA 开间建筑事务所的合伙人至今。

从2019年, 乔丹成为西门子加拿大公司的设计师和研究开发人员，专攻建筑技术产业。作为楼宇自动化系统（BAS）的前端程序员，
乔丹设计，开发和实施了BACnet应用程序，这些应用程序使用实时操作系统（RTOS）来控制和监视大型建筑环境。

自2015年以来，乔丹一直从事设计的项目包括： Bow摩天楼，1001 Queensway，Square One购物中心，Saint-Justine医院，Con-
cordia大学规划，McGill大学规划，蒙特利尔STM地铁站设计，药物科学实验室，加拿大农业机构，国家科学研究所，圣弗朗西斯-泽
维尔大学，Arviat小学设计，圣弗朗西斯-泽维尔大学规划，圭尔夫大学研究站等等。
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